
Zápis z 14. řádného zasedání AS FEL 
konaného 25. IV. 2008 od 9 hodin 

1. Schválení programu 
1. Schválení programu 14. zasedání AS FEL 
2. Schválení zápisu z 13. zasedání AS FEL 
3. Volba nového předsednictva AS FEL 
4. Schválení Metodiky pro rozdělování finančních prostředků (děkan) 
5. Schválení Rozpočtu ČVUT FEL v r. 2008 (děkan) 
6. Schválení Organizačního řádu ČVUT FEL (děkan) 
7. Projednání Směrnice děkana pro bakalářské státní závěrečné zkoušky na ČVUT FEL (děkan) 
8. Projednání Směrnice děkana pro magisterské státní závěrečné zkoušky na ČVUT FEL (děkan) 
9. Prezentace připravované Fakulty informatiky 
10. Projednání Volebního a jednacího řádu AS FEL (doporučení LK – prof. Hoffmann) 
11. Různé 
12. Datum příštího zasedání 
 
Návrh schválen hlasováním:  17 / 0 / 0       (čas 0.05:06) 
 

2. Schválení zápisu z 13. zasedání AS FEL 
 
Návrh schválen hlasováním:  14 / 0 / 3 
 

3. Volba nového předsednictva AS FEL 
 
J. Sláma: Návrh P. Boreš. 

M. Pěchouček: Návrh V. Kříha, zdůvodnil nutností kontinuity předsedy AS za současné situace na FEL. 

P. Boreš odstoupil pro zjednodušení volby. 

Volební komise M. Kubínyi, J. Novák, M. Dobiáš  

Komise schválena:   15 / 0 / 3 

Hlasování:    15 / 0 / 3 + 2 neplatné hlasy 

V. Kříha byl zvolen předsedou AS FEL na další půlroční období. 

Návrh předsedající M. Půlpitel, tajemník AS J. Dostál  

Hlasování:    18 / 0 / 2 

Na následující tři zasedání byli zvoleni předsedající M. Půlpitel, tajemník AS J. Dostál. 

 
 



4. Schválení metodiky pro rozdělování finančních prostředků na 
rok 2008 

Hlasování:    13 / 2 / 5 

 14/1  Akademický senát FEL schvaluje navrženou metodiku pro rozdělování finančních prostředků
  na rok 2008.         (čas: 0.23:25) 

P. Boreš: Bude anketa spuštěna pro třetí ročníky?  

Proděkan Jelínek: Bude spuštěna.        (čas: 0.24:35) 

5. Schválení rozpočtu ČVUT FEL v r. 2008  
J. Fuka: Požádal tajemníka o prezentaci, informoval o jednání EKAS (->odkaz na prezentaci). 
Tajemník Mráz: Uvedl rozpis dotace, vysvětlil, že granty se vzhledem k poklesu budou muset podílet 
na režii, dále prošel návrh rozpočtu po jednotlivých položkách. 

Návrh rozpočtu investic         (čas 0.44:58) 

Rekonstrukce zasedací místnosti 104 (celková částka 900 000, ze zdrojů fakulty 600 000.) 

(čas 0.47:17) 

J. Fuka: Dnešní schůzka EKAS: Diskutován rozpočet ne-investic, připomínky k TPO a SVTI. 

(čas 0.48:57)   

Závěr: Pozdrží se zavedení Windows Vista, převede se do rezervy. 
 
J. Fuka: Katedry dostávají rok od roku méně.       (čas: 0.50:41)  

Tajemník Mráz: Pro děkanát je částka zdrojů konečná, pro ostatní pracoviště možnost doplnit z jiných 
zdrojů. Nepoměr mezi platy technicko-hospodářských pracovníků na děkanátě a na katedrách je 
zhruba 3000 měsíčně. Jiné zdroje nemám, potřebuji lidi, kteří táhnou fakultu dále. Těžko je získám a 
při dalším poklesu bude problém i lidi udržet.      (čas: 0.50:56)  
 
J. Fuka: Pokles kateder není poklesem peněz na výuku, je třeba brát v potaz podíl grantů na režii. 
Stálo by za to ukázat, jak je na tom výuka. Věda nyní začala platit víc činnosti spojené s režií na 
děkanátu.          (čas: 0.53:27) 
 
Servis výtahů, rozklíčování položky, polovina je rezerva, která se bude řešit zvlášť, zlepšení oproti 
minulosti, kdy se platil paušál.         (čas: 0.54:49) 
 
Navrhuji rozpočet schválit s přesunem 350 000 na Visty do rezervy; pokud SVTI dojde k názoru, že je 
opravdu nutné provést jejich instalaci, lze schválit dodatečně.     (čas: 0.56:17) 
 
M. Kubínyi: Transformace KTV na ústav, jak se bude řešit podpora našich reprezentantů v zahraničí. 
            (čas: 0.57:01)  

Děkan Šimák: Individuálně podle konkrétních požadavků.     (čas: 0.57:46) 

Tajemník Mráz: Takovéto akce budou hrazeny jako mimořádná stipendia ze stipendijního fondu na 
základě jednotlivých žádostí.         (čas: 0.58:05) 



       
M. Navara: Loni plánována jedna pracovnice na PR, teď je jich šest a půl, byl to trojský kůň? 

(čas: 0.59:12) 

Tajemník Mráz: Rozvoj oddělení PR byl prezentován, konkrétní výstup je skutečnost, že při 
demografickém poklesu je pouze mírný pokles přihlášek. Pokles daný zčásti metodikou ČVUT, strojní 
fakulta měla pokles výrazný, dorovnání, tím stáhla ostatní součásti. AS ČVUT schválil, že rektorát je 
plně hrazen z prostředků na studium.       (čas: 1.00:03)  
 
J. Fuka: Rekonstrukce páternosteru, akce byla konzultována s Ing. Lvem, nutnost konzultace s 
revizním technikem.          (čas: 1.02:31)  

Tajemník Mráz: Na místě doplnil „Po novém revizním posudku bude akce buď realizována, nebo 
přesunuta do rezervy“.          (čas: 1.04:10)  

M. Pěchouček: Složil obdiv tajemníkovi k sestavení rozpočtu. Propad se podařilo zachránit. Jak to však 
bude v následujících letech, jaká je vize, co pro to můžou udělat zaměstnanci fakulty? (čas: 1.05:02) 

Tajemník Mráz: Záleží na studentech, kteří nastoupí. Režie z grantů byla záchrannou akcí. Otázka je, 
jak v budoucnosti bude možno čerpat ze 7. rámcového programu. Fakulta hospodaří s prostředky z 
výuky a výzkumu, výzkum se musí podílet na provozu fakulty. Z projektů se stahuje devět procent, 
zbytek jde zpět katedrám.         (čas: 1.05:51) 

M. Pěchouček: Podporuji podíl vědy na provozu. Dle mého názoru současnou chybou je citlivost na 
to, kdo se přihlásí, bereme na hraně. Pokud nebereme všechny, můžeme sami určit počet studentů.
           (čas: 1.08:53) 

 Proděkan Škvor: Letos pokleslo celkové financování VŠ.     (čas: 1.10:14) 

Děkan Šimák: Cesta je rozhodnout se, jakou chceme mít školu, jak velikou, racionalizovat výuku, stát 
se výzkumnou univerzitou. Jsem schopni ovlivnit zájem cestou PR, je to investice do budoucnosti.  
Cíl je posílení výzkumu.         (čas: 1.10:35)  

M. Navara: TPO má téměř padesát dělníků, mizerně placených. Jako nadřízený bych měl problém je 
úkolovat. Je otázka, zdali lze nějakým způsobem naklonovat Ing. Blechovou a část prací zadávat 
externím firmám.          (čas: 1.12:29)  

Tajemník Mráz: Nejlepší by bylo naklonování paní Blechové. Situace v oblasti např. úklidů už je 
uspokojivě vyřešena.          (čas: 1.13:39) 

Děkan Šimák: Jde o racionalizaci. Tabulkové platy jsou špatné. Není možné razantní přidání. Rezervy 
jsou v tom, že kromě technických zaměstnanců fakulty jsou i dílny na katedrách.  (čas: 1.14:31) 

M. Pěchouček: Vaše volání po racionalizaci podporuji, ale v akademické obci, zvláště v Dejvicích, cítím 
snahu brát každého. Pomohlo by usnesení AS?       (čas: 1.16:57)  

Děkan Šimák: Usnesení netřeba, je třeba se věnovat novým programům. Z demografické křivky 
zaměstnanců zeštíhlení fakulty vyplyne přirozeně.      (čas: 1.17:49) 

J. Sláma: Budí to dojem, že si myslíte, že v katedrálních dílnách se nic nedělá.   (čas: 1.19:42) 

 
Děkan Šimák: Ne všechny, ale některé nedělají naplno. Je třeba centralizovat. Vím, jak vypadají dílny 
na katedře fyziky. Vím, jak vypadají u nás.       (čas: 1.20:03)  



K. Hoffmann: Položka „pronájem Betlémské kaple a odvod rektorátu“, a přitom jim předem 
odvádíme dvacet procent.         (čas: 1.20:56) 

Tajemník Mráz: Změna v metodice ČVUT, odvod je na odpisy na stavby a budovy, je snížený. 
Investiční akce mohou žádat neinvestiční náklady, které předtím byly hrazeny z prostředků fakult.  
Neinvestiční náklady po akcích hrazených z prostředků ČVUT, tyto akce budu požadovat krýt po 
rektorátu.           (čas: 1.21:41)  

J. Fuka: Usnesení z minulého roku: Zjistit počet administrativních pracovníků na celé fakultě. 
Administrativní pracovníky vidíme jen zčásti, nevidíme ty, kteří jsou na katedrách.  (čas: 1.24:20) 

Tajemník Mráz: Mohu spočítat platy, náklady na telefony a provoz. Nutno probrat na grémiu. 

(čas: 1.25:58) 

M. Pěchouček: Dlouhodobě z projektů by měla být čerpána částka odpovídající službám 
poskytovaným děkanátem.        (čas: 1.28:01)  

Tajemník Mráz: Letos pevně stanoveno, do budoucna nás rozklíčování čeká.   (čas:  1.29:21) 

J. Novák: Rekonstrukce menzy, kdy bude dokončena?      (čas: 1.29:41)  

Děkan Šimák: 27. 5. má být dokončeno. Vrchní patro:  Zázemí pro styk s průmyslem, pod tím učebny, 
do budoucna možnost i laboratoří. Menza je přirozený expanzní prostor FEL. Mobilní příčky umožní 
rozdělit na další učebny. V červnu 3. patro, 2. patro uvolněno pro výuku, budou tam učebny 
standardně rozvrhované.        (čas: 1.30:01)  

M. Pěchouček: Bude to pro FD?        (čas: 1.32:34) 

Děkan Šimák: V generelu pro FD, dohoda s děkany, budova v Horské bude využita pro FD. Další 
prostory namísto ČSA v Masarykově koleji. Nebudou-li prostory pro přestěhování celé FD, je rozumné 
menzu využívat pro FEL. Je to kvalitní prostor, blízko, máme jej čím naplnit.   (čas: 1.32:48)  

M. Půlpitel: Budou tam kanceláře pro katedru telekomunikací, je to v rozporu s tím, co jste říkal. 

(čas: 1.35:19) 

Děkan Šimák: Využití navázáno na projekt TRIPOD, pod nějakou katedrou musí běžet. Jde o 
nedorozumění, hovoříme o různých patrech.       (čas: 1.35:57)  

P. Boreš: Učebny zařazeny, v zimním semestru bude rozvrhováno. Ve zkouškovém období nebudou 
využity?  
Děkan Šimák: Je to otázka dokončení stavby.       (čas: 1.38:04)  

Hlasování:     19 / 0 / 1     (čas: 1.39:20) 

Hlasování o návrhu rozpočtu 

14/2 Akademický senát FEL schvaluje rozdělení finančních prostředků ČVUT FEL na rok 2008. 
 

6. Schválení organizačního řádu. 
 
Děkan Šimák: Uvedl změnu spočívající v jazykových verzích názvu fakulty.   (čas: 1.41:33)  



M. Kubínyi, děkan Šimák, proděkan Škvor, J. Sláma, P. Habala:  

Diskuse: 
Další jazykové verze by měly být v samostatné příloze; důraz na čínštinu, korejštinu, japonštinu; 
podnět pro PR.           (čas: 1.42:08) 

Hlasování o organizačním řádu:   18 / 0 / 2      (čas: 1.46:49) 

14/3 Akademický senát FEL schvaluje navržený Organizační řád ČVUT FEL. 

7. Pojednání směrnic děkana 
 
Proděkan Jelínek: Změna na místech, kde bylo „česky“, je  „česky, slovensky“. 

P. Boreš: Zápis předmětu bakalářská zkouška, jaké jsou termíny? 

P. Habala: Doporučuji vyčistit některé formulace      (čas: 1.49:31) 

14/4  AS FEL projednal směrnice děkana pro státní závěrečné zkoušky.   (čas: 1.50:58) 

9. Prezentace projektu FI 
 
Prof. Tvrdík: Fakulta informatiky bude zcela funkční v horizontu pěti let. Následovala prezentace FI.
           (čas: 2.25:01) 

Diskuse           (čas: 2.38:59) 

M. Navara: Odkud plyne, že bude napodoben brněnský model, ne bratislavský? Probírali jsme 
rozpočet, ze kterého vyplynulo, že se věda musí podílet  na chodu školy. 

Prof. Tvrdík: Podmínky jsou podobnější brněnské situaci, chceme využít. Pokud nebude ze strany FEL 
vůle, těžko lze něco dělat. V ideálním případě by student neměl poznat rozdíl. Financování – 
očekáváme podobné podmínky, jako platí teď. V Brně byl provoz skromný. Neočekáváme  takové 
náklady jako na FEL. Efektivněji budeme řídit chod fakulty.  Neočekáváme procento režie, jaké je na 
FEL.            (čas: 2.39:56) 

Proděkan Škvor: Jaká je kvalifikační struktura těch, kdo budou učit?   (čas: 2.43:08)  

Prof. Tvrdík: Pro akreditaci? Čísla z hlavy neumím, vychází nad požadovaným minimem pro 
akreditaci. Podmínky splňujeme, zatím jen projekt počítá s lidmi z KP, očekáváme i pracovníky z jiných 
fakult ČVUT i mimo ČVUT. Je otázkou, jak dopadne dohoda s FEL, počítalo se s pracovníky 
například  na katedře matematiky.       (čas: 2.43:24) 

J. Fuka: Vyjádřil podiv nad značně vysokými náklady na  provoz děkanátu FEL, uvedenými  
prof. Tvrdíkem, neodpovídajícími dnes  schvalovaným částkám.    (čas: 2.45:22)  

Tajemník Mráz: Nevím, čím jsou tato čísla podložena,  nevím, jak bude fungovat váš model. 

(čas: 2.45:44)  

P. Boreš: Jaká je spoluúčast ostatních fakult? 

Prof. Tvrdík: V současné době není žádná. 



P. Boreš: Nová katedra počítačové grafiky přechází k  Vám, nebo zůstává na FEL?  (čas: 2.47:38) 

Prof. Tvrdík: Zajištění lidmi, kteří nepřecházejí, závisí na dohodě s FEL. Grafická skupina si 
momentálně přeje, aby tyto předměty zajišťovala na FEL.     (čas: 2.48:02) 

P. Boreš: Horizontální prostupnost studia, co se tím myslí?     (čas: 2.49:03)  

Prof. Tvrdík: Prostor pro výuku nebude ohraničený fakultou. Rádi bychom  se přičinili o to, aby se v 
rámci fakulty připravila nadstavba nad  jednotným KOSem. Platby by se zavedly do účtovacího 
systému. Současný  systém funguje na bilaterálních vztazích mezi fakultami.  

P. Boreš: Fakulta informatiky bude mít větší prostor na volitelnost?   (čas: 2.52:38) 

Prof. Tvrdík: Fakultní prostor lze rozšířit i o nabídku z jiných škol.   (čas: 2.53:12) 

P. Boreš: Povinně volitelné předměty budou zrušeny?      (čas: 2.53:42) 

Prof. Tvrdík: Jen předměty programu a oboru, ostatní výběr je na studentech.   (čas: 2.54:03) 

Proděkan Škvor: Podporuji prostupný systém na ČVUT. FEL ale dodává další prostředky do výuky, 
nejen z peněz na výuku. V malém množství to nevadí, ve větším zkříženě financujeme jinou součást. 

(čas: 2.54:30) 

M. Navara: KP si stěžuje, že dostala málo místa. Nyní počítá se stávajícími prostory pro novou fakultu. 

(čas: 2.55:24) 

Děkan Šimák: Nová fakulta by měla mít jiný prostor, FEL potřebuje prostory pro svou činnost. 
Takovýto návrh jsem neviděl. KP potřebujeme, a někde musí fungovat.    (čas: 2.55:51) 

Rektor Havlíček: K razantnímu navýšení studentů nedojde, na trhu nejsou. Přeliv z jedné fakulty na 
druhou nevede k nárůstu. S určitým nárůstem počítáme a potřebujeme jej. Do pěti let bude 
maturantů méně o třetinu, na ČVUT hrozí pokles o polovinu, kvůli atraktivním oborům,  jako jsou 
práva, medicína. ČSA končí nájem, určitě neprodloužíme,  budova bude sloužit pro výukové účely. 
Pokud počet studentů ČVUT naroste,  přestěhujeme Masarykův ústav. U tohoto studijního 
programu počítáme s velkým počtem uchazečů, potřebujeme velké posluchárny, které  máme na 
ČVUT. V Technické menze je rezerva na středně velké posluchárny. V tomto roce počítáme se 
zahájením výstavby nové budovy, primárně pro FA, ale dle ministerstva musí sloužit jako univerzální 
výukové prostory.          (čas:  2.56:53) 

M. Pěchouček: FI chápu tak, že má narůst počet studentů ČVUT. Teď slyším, že ne. Ubere se i jiným 
fakultám.           (čas: 3.03:48) 

Rektor Havlíček: Pokud neuděláme nic, během pěti let bude studentů polovina, jde o to je přilákat. 
Část kohorty bude z FEL. Ale jde o to, že v budoucnu se musí získat jiní uchazeči. 
Skutečný elektrotechnik nebude mít zájem na takové fakultě studovat. Nedovedu si představit,  
že bych tam sám šel.         (čas: 3.04:47) 

Prof. Tvrdík: Pokud FI vznikne jako jasně vyprofilovaná, půjdou na ČVUT.   (čas: 3.07:06) 

M. Pěchouček: Nejde o disjunktní program.       (čas: 3.07:34)  

  



M. Půlpitel: Na webu FI kladně podpořilo 1100 lidí, jsou tam komentáře, že by nešli do Brna. 

(čas: 3.08:09) 

Proděkan Škvor: Jde nám o program otevřená informatika, který je čistě informatický. Jsem 
přesvědčen, že je  zajištěn kvalitnějšími učiteli. Bude konkurence dvou programů na ČVUT.  Pane 
rektore, pošlete dva podobné programy akreditační komisi?     (čas: 3.09:19)  

 
Rektor: Ano, pošlu, na ČVUT nic nového. Na FA a FSv jsou  programy zaměřené na architekturu. 
Primárně horší studenti jsou na FSv,  ale nebudou horší na trhu práce, neboť ví, co unese traverza. 
Špičkových  architektů v mezinárodních soutěžích bude asi více z FA.    (čas: 3.10:30) 

M. Pěchouček: Snížení objemu výzkumu na KP v  posledních letech, díky výuce STM.  (čas: 3.12:27) 

Prof. Tvrdík: Přechodový děj, kdy se zabýváme budováním prostředí, kde  budu moci volně pracovat. 

Doc. Kubátová: Výzkum se nezastavil, máš to konkrétně doložené? 

Proděkan Škvor: Mohu doložit.         (čas: 3.15:14)  

M. Pěchouček: Hovořil jsem s lidmi, a od nich je to, neberme kvantifikátory.   (čas: 3.15:37)  

Proděkan Škvor: Prezentace výzkumné činnosti na hlavu  (součet akademických a výzkumných 
pracovníků). Věda, ze které dotujeme výuku, je potřebná pro kvalitní výuku.   (čas: 3.16:36)  

M. Navara: Počtem obhájených prací se rozumí, kde byla obhajoba, nebo kým bylo vedeno? 

(čas: 3.21:26)  

Prof. Tvrdík: 15-20 % zadavatelů z jiných kateder. 

M. Pěchouček: Název fakulty informatiky, nakolik je provizorní?    (čas: 3.23:24)  

 
Rektor Havlíček: FI považuji za pracovní název, vždy zdůrazňuji. Měl by tam být vhodný přívlastek, 
nebudeme ala kopírovat Brno.        (čas: 3.23:45) 

K. Hoffmann: Materiál vnímám jako deklarativní. Zakládání fakulty je zásah do struktury školy, chybí 
mi zdůvodnění  důležitosti. Jak bude tato fakulta výhodná pro FEL? Je možné materiál  
doplnit analýzou?          (čas: 3.25:06) 

Prof. Tvrdík: Na FEL chci domluvit pravidla spolupráce.      (čas: 3.26:31) 

K. Hoffmann: Chtěl bych vědět, proč je FI potřeba, proč je to výhodné pro FEL.   (čas: 3.26:51)  

Prof. Tvrdík: Zájem o informatiku, více atraktivní na fakultě,  která se jmenuje fakulta informatiky. 

(čas: 3.27:20) 

K. Hoffmann: Chybí mi analýza důvodů pro založení.      (čas: 3.28:07)  

Prof. Tvrdík: Je na našich webových stránkách, v ČR chybí  informatičtí odborníci. Ostatní VŠ vytvářejí 
informatické programy.  Pokud FI nevznikne na ČVUT, vznikne jinde. Analýzy si můžete přečíst. 

(čas: 3.28:26) 



P. Boreš: Obecné věci je jeden pohled. Očekával jsem  konkrétní body, které se mají realizovat. 
Otázka je, jak se bude  konkrétně uskutečňovat výuka. Mohou nastat organizační problémy.  

(čas: 3.31:09)  

Doc. Kubátová: Konkrétní čísla nevíme, jsou na domluvě s vedením  ČVUT. Dále požádala o podporu 
projektu a zdůraznila sounáležitost s FEL.       (čas: 3.33:36) 

10. Volební a jednací řád 
 
Pracovní diskuse a průzkum vůle členů AS se závěry: 

A. Způsob volby 

Komorový systém:    12 / 7 / 1 

Váhovaný systém Habala:   11 / 4 / 4 

Systém průměrování pořadí Černoch:  5 / 6 / 9 

B. Zachování mandátu. 

Vůlí AS FEL je, aby senátor mohl pokračovat v činnosti i po přijetí do  následného programu. 

C. Hlasování o volebním a jednacím nemusí být tajné.  

12 / 2 / 7 

D. Možnost požádání o nadpoloviční většinu všech senátorů. 

Nepodpořeno hlasováním    0  / 9  / 10 

 
E. Před hlasováním může kterýkoli člen požádat, aby hlasování proběhlo tajně. Nad tímto panuje v AS 
FEL obecná shoda. 

11. Různé 
 

J. Sláma: Boční vchod A4. Důvody technické se změnily  na bezpečnostní, o co jde?  (čas: 4.16:46) 

Tajemník Mráz: Nejdříve opravdu šlo o technické  důvody. Jako vedlejší efekt se ukázalo, že poklesl 
počet krádeží na nulu.  Domnívám se, že do budovy by měl být přístup pouze jedním vchodem, tento 
vchod byl stále otevřený.         (čas: 4.17:54) 

V. Kříha: Byl problém s tím, že byl frekventovaný,  nebo se budou zavírat další?   (čas: 4.19:47) 

Tajemník Mráz: Tento vchod je problémový kvůli vysoké  frekvenci, prakticky se nezavře. 

P. Boreš: Anketa, centralizovat na jeden odkaz.       (čas: 4.20:37)  

Proděkan Jelínek: Vyřešíme spolu. 

M. Pěchouček: Třídění odpadu z bufetu. Masivní podpora. Řešení je na vedení.   (čas: 4.22:18)  

J. Fuka: Občerstvení během zasedání, měla by tu být voda.     (čas: 4.23:43)  



P. Skalický: Interní granty, chybí zpětná vazba. Kdo  rozhodl, jak rozhodl, proč, výtky k projektu. 
Skutečné zdůvodněni.          (čas: 4.24:09) 

Proděkan Škvor: Z pravidel interní grantové soutěže  to vypadlo.   (čas: 4.25:23) 

P. Skalický: Vyřazení grantu na úrovni fakulty?       (čas: 4.25:57)  

Proděkan Škvor: Fakulta nefiltruje. 

M. Navara: Na Masarykově univerzitě podobná aktivita.  Tam mají opačný extrém, recenzní řízení, 
prezentace výstupů na konferenci.        (čas: 4.26:33)  

Proděkan Škvor: Na ČVUT jsou tři recenzenti,  teoreticky by měli jít na Workshop. Ale padá na jarní 
prázdniny, recenzenti mohou být mladí s dětmi, nelidské.     (čas: 4.27:13)  

 

12. Datum příštího zasedání 
 

Další zasedání 23. 5. 2008 
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